

# 举升机设备厂家|同盛涂装

产品名称	举升机设备厂家 同盛涂装
公司名称	章丘市同盛涂装设备厂
价格	面议
规格参数	品牌:同盛涂装 型号:正规
公司地址	山东省章丘市辛寨驻地
联系电话	86-0531-83543283

## 产品详情

章丘市同盛涂装设备厂

举升机安全使用操作规程：

Operating instructions for safe use of lifts:

一、使用前应清除举升机附近妨碍作业的器具及杂物，并检查操作手柄是否正常。

First, the use of the lifting machine should be removed near the obstruction of the work of equipment and debris, and check the operating handle is normal.

二、操作机构灵敏有效，液压系统不允许有爬行现象。

Two, operating mechanism sensitive and effective, hydraulic system does not allow crawling phenomenon.

三、支车时，四个支角应在同一平面上，调整支角胶垫高度使其接触车辆底盘支撑部位。

Three, when the vehicle, the four support angle should be in the same plane, adjust the height of the corner pad to contact the vehicle chassis support parts.

四、支车时，车辆不可支的过高，支起后四个托架要锁紧。

Four, when the vehicle, the vehicle can not be too high, after supporting the four brackets to lock.

五、待举升车辆驶入后，应将举升机支撑块调整移动对正该车型规定的举升点。

Five, to be lifted after the vehicle into, should lift the support block adjusted to move the lifting points of the model.

六、举升时人员应离开车辆，举升到需要高度时，必须插入保险锁销，并确保安全。举升时人员应离开车辆，举升到需要高度时，必须插入保险锁销，并确保安全可靠才可开始车底作业。

Six, lifting should leave the vehicle, is lifted to the required height, the lock pin must be inserted into the insurance personnel, and ensure the security of six, lifting should leave the vehicle, is lifted to the required height, the lock pin must be inserted into the insurance, and ensure the safe and reliable operation to start the car.

七、除低保及小修项目外，其他繁琐笨重作业，不得在举升器上操作修理。

Seven, in addition to subsistence allowances and other minor items, cumbersome operation, no operation in lift repair.

八、举升器不得频繁起落。

Eight, lift not frequent landing.

九、支车时举升要稳，降落要慢。

Nine, a car when lifting to steady, slow down.

十、有人作业时严禁升降举升机。

Ten, when someone is prohibited lift lifting machine.

十一、发现操作机构不灵，电机不同步，托架不平或液压部分漏油，应及时报修，不得带病操作。

Eleven, found that the operating mechanism is not synchronous motor or hydraulic bracket, uneven part of the oil spill, should be timely repair, shall be in operation.

十二、作业完毕应清除杂物，打扫举升机周围以保持场地整洁。十三、定期（半年）排除举升机油缸积水，并检查油量，油量不足应及时加注相同牌号的压力油。同时应检查润滑、举升机传动齿轮及缝条。

Twelve, homework should be cleared debris, cleaning around the lifting machine to keep the site clean. Thirteen, regular (half a year) exclude lift cylinder water, and check the oil quantity, oil shortage should be timely filling the same brand of pressure oil. At the same time should check lubrication, lifting machine transmission gear and strip.

章丘市同盛涂装设备厂(13361064673)，位于济南市东郊的章丘市辛寨镇驻地。公司企业法人侯祥平自1990年起从业在涂装行业。曾在华誉、金城、华丰、兴盛等多家烤漆设备厂，生产、安装、设计、销售和建厂。由此积累了专业经验和好多技术过硬的朋友。

我公司实力雄厚、技术先进、拥有多名高级工程技术人员。先进的技术和专业的人才使得产品质量得到了极大的保证。“环保、节能、提高效率、改善工作环境”是我们永恒的追求目标。专业的制造技术、优良的品质、环保喷涂，是您明智的选择!

章丘市同盛涂装设备厂

联系人：侯经理

电话：0531-83543283

传真：0531-83543283

手机：15165419777\*13361064673

商务QQ：731315162

E-mail：dongshenzi@163.com

地址：山东省章丘市辛寨驻地

济南汽车喷烤漆房厂家：<http://www.tstzsbc.com>

汽车烤漆房：[www.tongshengtz.com](http://www.tongshengtz.com)

济南外贸推广：<http://www.waimaokuaiche.vip>

中国升降机制造网：升降机 [www.shengjiangji.biz](http://www.shengjiangji.biz)

[www.weidaoshang.com](http://www.weidaoshang.com) 济南微信营销，

诺商商道系统，-专业互联网应用服务提供商：济南网站建设[www.chinanovo.net](http://www.chinanovo.net)

诺商商道系统，-专业互联网应用服务提供商：济南网站建设[www.cn-un.net](http://www.cn-un.net)

诺商基于多年的优化经验和品牌基础推出的诺商商道系统，诺商信息您身边的互联网专家！